

### **About Open Source Session**

Open Source Session is an established performance practice that is popular internationally. The participating performers meet for a certain time at a given location and perform. This can be indoors or outdoors. The actions and objects used are individual and are not discussed in advance. What happens is subject to the process, depends on the different approaches and expressions of the participants and emerges as a whole.

Further information about Open Source Session: <http://paersche.org/open-source/>

Other groups: <http://paersche.org/>, <http://www.performanceartbergen.no/en/>,  
<http://bbeyond.live/>

### **Zur Open Source Session**

Open Source Session ist eine etablierte Performance Praxis, die international Verbreitung findet. Die beteiligten Performerinnen und Performer treffen sich für eine bestimmte Zeit an einem gegebenen Ort und performen. Das kann im Innen- oder im Aussenraum sein. Die Handlungen, Aktionen und verwendeten Gegenstände sind individuell und werden im Vorfeld nicht besprochen. Was geschieht, unterliegt dem Prozess, ist abhängig von den unterschiedlichsten Herangehens- und Ausdrucksweisen der Teilnehmenden und kommt als Ganzes in Erscheinung.

Weitere Infos zu Open Source Session: <http://paersche.org/open-source/>

Weitere Gruppen: <http://paersche.org/>, [www.performanceartbergen.no/en/](http://www.performanceartbergen.no/en/),  
[http://bbeyond.live](http://bbeyond.live/)